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PROTOKOŁ Nr I/2014                                                                                                

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie                                                                    

odbytej w dniu 1 grudnia 2014r. 

 
Pkt 1. 

 

Radny Senior Danuta Jedynak otworzyła  pierwsze w bieżącej kadencji obrady 

Sesji Rady Miejskiej, która została zwołana w trybie art.20 ust. 2 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym. 

Serdecznie powitała wszystkich przybyłych. 

Pkt 2. 

      Pan Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Stąporkowie wręczył nowo 

wybranym   

      radnym zaświadczenia o wyborze. 

Pkr 3. 

       Pan Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Stąporkowie wręczył nowo 

wybranej Pani Burmistrz zaświadczenie o wyborze. 

Pkt 4. 

 Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni muszą złożyć ślubowanie. 

Dlatego też radna senior odczytała  rotę ślubowania i wywołany zgodnie z listą 

obecności przez nią radny powstał i wypowiedział słowo „ślubuję” dodając zdanie 

„tak mi dopomóż Bóg”. 

Pkt 5. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych 

Pkt 6. 

       Pani radna Danuta Jedynak odczytała proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo 

wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej nowo 

wybranemu Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie. 
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5. Stwierdzenie prawomocności obrad (Quorum). 

6. Przyjęcie porządku obrad 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie 

a) zgłoszenie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej 

c) głosowanie tajne, 

d) odczytanie protokołu komisji skrutacyjnej, 

e) odczytanie uchwały w przedmiotowej sprawie. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie prowadzenia 

obrad. 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

a) zgłoszenie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej 

c) głosowanie tajne, 

d) odczytanie protokołu komisji skrutacyjnej, 

            e) odczytanie uchwały w przedmiotowej sprawie 

10. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Stąporkowa. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) ustalenia warunków płacy Burmistrza, 

b) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

12. Zakończenie obrad I Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

 

Pani radna spytała czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do proponowanego 

porządku obrad. 

Radna Joanna Wojna – złożyła wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku 

obrad z punktu 11 podpunktu „a” tj. ustalenia warunków płacy Burmistrza. W 

uzasadnieniu podała, że z uwagi na to, że 7 radnych jest nowych chcieliby najpierw 

poznać sytuację finansową gminy i wówczas mogą ustalić płacę Pani Burmistrz. 

Pani przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym 6 radnych opowiedziało się „za” wnioskiem, 9 radnych 

było „przeciwnych”. 
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W związku z powyższym Pani radna Jedynak stwierdziła, że podpunkt „a” w 

punkcie 11 pozostaje. 

Innych uwag do proponowanego porządku obrad nie było, dlatego poddała go pod 

głosowanie.  

 Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 6 głosami „przeciw”przyjęli 

proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 7 „a” 

Radna Senior poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego  Rady. 

Radna Joanna Wojna  zgłosił kandydaturę na Przewodniczącego radnego  Edwarda 

Mazura . Stwierdził, że radny Wiśniewski jest doświadczonym samorządowcem. 

Ponadto jest osobą   pracowitą i  potrafi sprostać obowiązkom obejmując tą funkcję. 

Radny Mazur wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następną kandydaturę zgłosił radny Sławomir Dąbrowski, a była nią radny Jacek 

Kołodziej. Powiedział, że radny Jacek Kołodziej był Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w poprzedniej kadencji, doskonale radził sobie z wykonywaniem tej 

funkcji, zdobył potrzebne doświadczenie i myśli, że jest to kandydatura 

najwłaściwsza.  

 Innych kandydatów nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 7 „b” 

Prowadząca obrady radna Jedynak poprosił o propozycje radnych do Komisji 

Skrutacyjnej. 

Do Komisji Skrutacyjnej zaproponowano radnych: 

1. Elżbieta Kołodziej – wyraziła zgodę, 

2. Dąbrowski Sławomir – wyraził zgodę, 

3. Polewana Justyna – wyraziła zgodę. 

W głosowaniu jawnym skład Komisji Skrutacyjnej został zaakceptowany 

jednogłośnie. 
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Ad pkt 7 „c” 

Przewodniczący ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do głosowania przez 

Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przygotowaniu kart do głosowania komisja skrutacyjna wyczytywała kolejno 

radnych, wręczała im karty po czym radni udawali się za kotarę w celu dokonania 

wyboru  i wrzucali swój głos do przygotowanej urny. 

 

Ogłoszono przerwę do chwili policzenia głosów przez Komisję skrutacyjną. 

 

Ad pkt 7„d” 

Po przerwie Przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała protokoł wyników 

głosowania. 

( protokoł i karty w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 7 „e” 

Radna Danuta Jedynak  odczytała   uchwałę Nr I/1/2014 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie,  poczym złożył 

nowowybranemu Przewodniczącemu Panu Jackowi Kolodziejowi gratulacje i   

przekazała  dalsze prowadzenie obrad sesji. 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt 8. 

Pan Przewodniczący Jacek Kołodziej podziękował za okazanie mu zaufania i wybór 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej. Ze swej strony obiecał, że postara się godnie 

reprezentować naszą Radę. 

 

Ad pkt 9 „a” 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego  

Rady. 
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Jako pierwszy sam zgłosił kandydaturę byłego swojego zastępcy Krzysztofa 

Chrzana. Powiedział, że bardzo dobrze mu się z nim współpracowało w poprzedniej 

kadencji i dalej chciałby z nim jako wiceprzewodniczącym współpracować.    

Radny Chrzan wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 Kolejną kandydaturę zgłosił radny Tomasz Kurcbart. Zgłosił radnego Zbigniewa 

Wiśniewskiego uzasadniając, że jest to radny czwartą kadencję więc doświadczony 

samorządowiec i podoła obowiązkom.   

Radny Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 9 „b” 

    Pan Przewodniczący RM poprosił o propozycje radnych do Komisji Skrutacyjnej. 

 Komisja Skrutacyjna pozostała ta sama: 

1.Elżbieta Kołodziej – wyraziła zgodę, 

2.Dąbrowski Sławomir – wyraził zgodę, 

3.Polewana Justyna – wyraziła zgodę. 

W głosowaniu jawnym skład Komisji Skrutacyjnej został zaakceptowany 

jednogłośnie. 

 

Ad pkt 9 „c” 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do głosowania 

przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przygotowaniu kart do głosowania komisja skrutacyjna wyczytywała kolejno 

radnych, wręczała im karty po czym radni udawali się za kotarę w celu dokonania 

wyboru  i wrzucali swoje głosy do przygotowanej urny. 

Ogłoszono przerwę do chwili policzenia głosów przez Komisję skrutacyjną. 

 

Ad pkt 9 „d” 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokoł wyników 

głosowania. 
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( protokoł i karty w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 9 „e” 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej   odczytał  Uchwałę  Nr I/2/2014 w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie,  poczym złożył 

nowowybranemu Wiceprzewodniczącemu Panu Krzysztofowi Chrzanowi 

gratulacje.     

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt 10. 

     Pani Dorota Łukomska złożyła wobec Rady Miejskiej w Stąporkowie ślubowanie i  

     od 1 grudnia 2014r. objęła urząd Burmistrza Stąporkowa. 

 

     Ad pkt 11 „a” 

     Projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków płacy Burmistrza. 

     Pan Przewodniczący poprosił Pana Sekretarza o zapoznanie radnych z ostatnią  

Uchwałą w sprawie ustalenia płacy dla Pani Burmistrz. 

Pan Sekretarz odczytał z uchwały: 

       1/   wynagrodzenie  zasadnicze  w  kwocie 6.000 zł brutto. 

       2/   dodatek  funkcyjny w  kwocie    2.000 zł brutto.    

       3/  dodatek  specjalny  w wysokości  30 %  wysokości wynagrodzenia zasadniczego                                        

            i  dodatku funkcyjnego  w kwocie   2.400 zł brutto. 

      4/  dodatek  stażowy  w wysokości 8% płacy  zasadniczej co stanowi  kwotę 480 zł.brutto. 

W sumie jest to 10.880 tys. brutto. 

Radny Edward Mazur – powiedział, że ma jedną uwagę. W § 22 ust.3 pkt 6 jest, że 

Pani burmistrz powinna złożyć informację o stanie budżetu oraz innych ważnych 

sprawach dla gminy. Wtedy będziemy wiedzieć jakie jest  zadłużenie gminy, jakie 

mamy inwestycje niedokończone. Wtedy zdecydujemy o wynagrodzeniu. Radna 

Wojna miała rację aby ten punkt wycofać, nie wycofaliśmy i teraz jest to niezgodne z 

literą prawa. 

Pan Przewodniczący – powiedział, że nie dziwił by się gdyby te pytania padły z ust 

nowego radnego, a my ocenialiśmy budżet półroczny i wszystkie dane tam były. 
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Natomiast w tym miejscu zwrócił się do Pani mecenas o interpretację prawną. 

Pani Mec. Ewelina Słowakiewicz, że dokładnie przeanalizowała Statut Gminy 

Stąporków i w § 22 jest proponowany porządek obrad. Jest to propozycja i nie musi 

być zrealizowana. Proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty 

większością głosów i jest prawomocny. Natomiast porządek obrad był konsultowany z 

Komisarzem Wyborczym, który nie kwestionował jego zapisów. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby wynagrodzenie Pani Burmistrz pozostało w 

takiej samej wysokości jak dotychczas. 

Następnie odczytał projekt uchwały w powyższej kwestii. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 5 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr I/3/2014 w sprawie ustalenia warunków 

płacy Burmistrza. 

 

Pkt 11 „b” 

Pan Przewodniczący zgodnie z listą radnych pytał kolejno każdego w której   komisji 

chciałby pracować. 

 

W Skład Komisji Rewizyjnej swój akces zadeklarowali : 

1/  Sławomir Dąbrowski   

2/  Elżbieta Kołodziej   

3/  Kacper Dajczer   

4/  Joanna Wojna   

      Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Krzysztof Chrzan 

Wiceprzewodniczący Rady zaproponował radnego Sławomira Dąbrowskiego. 

W poprzedniej kadencji pracował w tej komisji jako wiceprzewodniczący, 

dobrze pełnił tą funkcję i sprawdził się. 

Radny Sławomir Dąbrowski wyraził zgodę. 

      Na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Przewodniczący 

zaproponował radną Elżbietę Kołodziej. Radna wyraziła zgodę. 

Skład Komisji w głosowaniu jawnym został powołany 13 głosami „za” 1 

„przeciw” i 1 „wstrzymującym się” 
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  W Skład Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego swój akces 

zadeklarowali: 

1/  Danuta Jedynak   

2/  Maciej Pokusa   

3/  Krzysztof Chrzan   

4/  Justyna Polewana    

5/  Zbigniew Wiśniewski   

Na Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego radna Elżbieta 

Jóźwik zgłosiła radną Danutę Jedynak, natomiast radny Edward Mazur Panią 

Polewaną Justynę. Obydwie kandydatki wyraziły zgodę. 

Pan Przewodniczący spytał kto jest za kandydaturą Pani Danuty Jedynak. Za tą 

kandydaturą głosowało 8 osób, przy 5 przeciw i 2 wstrzymujących się. 

W związku z powyższy nie głosowano kandydatury radnej Polewanej. 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego radny 

Sławomir Dąbrowski zgłosił radnego Macieja Pokusę, który wyraził zgodę. 

Skład Komisji w głosowaniu jawnym został powołany 14 głosami „za”  i 1 

„wstrzymującym się” 

 

  W Skład Komisji Spraw Społecznych swój akces zadeklarowali: 

   

1/  Elżbieta Jóźwik   

2/  Sławomir Pietras   

3/  Jacek Kołodziej   

4/  Tomasz Kurcbart   

5/  Edward Mazur   

6/  Kamil Zieliński   

      Na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  radny Krzysztof Chrzan 

Wiceprzewodniczący Rady zaproponował radną Elżbietę Jóźwik. W 

poprzedniej kadencji pracował w tej komisji jako  przewodniczący, dobrze 

pełniła tą funkcję i sprawdziła się. Radna wyraziła zgodę. 
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Pan Przewodniczący RM Jacek Kołodziej zaproponował na 

Wiceprzewodniczącego Komisji radnego Sławomira Pietrasa, ponieważ już 

pełnił tą funkcję należycie  w poprzedniej kadencji. Radny wyraził zgodę. 

 

Skład Komisji w głosowaniu jawnym został powołany 15 głosami „za”.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się” podjęli 

Uchwałę Nr I/4/2014 w powyższej sprawie.  

 

Ad pkt 12. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad sesji dziękując za udział. 

 

                                                                             

 

Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                             Jacek Kołodziej 

 


